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In this superb novel, as spell-binding as any tale of high adventure, but firmly based
upon contemporary records, Richard III lives again through the eyes of his intimates
and the woman whose ill-starred love brought him brief joy, and her a bitter
consummation. Against the background of lusty, fifteenth-century England, with its
superstition and witchcraft, its courtly manners and cruel punishments, Rosemary
Hawley Jarman presents a fascinating and faithful portrait of one of the most
enigmatic figure in our history as he appeared to his contemporaries.
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评论

一口氣讀了45頁，還是沒看出作者想要表達什麼。女主是歷史上理查三那倆私生子的身
份不明的母親，作者設定她是EW媽的侍女，通過她的眼睛看EW和EW她媽，然後這個
女主是個戀愛腦，除了想漢子沒別的追求。然而看到45頁，這女人想漢子還僅僅停在口
嫌體直的層面。男主三哥依然活在別人的台詞中。更要死的是，亞馬遜英國上有讀者讀
完了兩卷的文透來看，這貨還真的就是“我懷了你的崽就是你女人”的一制杖，最後三
哥娶了三嫂（作者倒是把夫妻倆寫成真愛，這裡不得不為她點讚）這女主就失了方寸…
…所以作者你是為了來體現白蓮花聖母的高尚純潔勇當小三的情操來的？跟菲媽的小說
區別是五十步與一百步。
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